
Nibe den 09. 08. 2016 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Husejerforeningen 

Den 08.08.2016 hos Poul Jacobsen kl. 19.00 

 

Tilstede: Poul, Martin, Jørgen, Ellen og Ulrik, fraværende Lene og Hasse. 

1 Godkendelse af referater fra sidste møde 
Referatet blev godkendt 

2 Nyt fra formanden 
Da der ikke er modtaget kontingent til foreningen fra de små skure 
Har formanden rykket advokat Bjarne Dam Johansen den 8.8.16 

3 Nyt fra bestyrelsen 
Jørgen fortalte om et angreb af mosegrise (mulvarpe) som havde 
Ramt blok 2, havnefogeden tilkaldte rentokil og der blev opsat 2 
yderligere fælder, der er nu 4 fælder til rådighed. 2 ved havne –
fogeden og to ved Jørgen.  

4 Status på tagene 
Arbejdet skrider frem som planlagt, der har været en del problemer 
Med indtrængende vand og malingsspild under arbejdet, samt køre 
Skader på græsplænerne samt knækkede fliser, håndværkerne er 
Informerede. Der er general tilfredshed med det arbejde der leveres. 

5 Status på hjemmesiden 
Ulrik fortalte at både Sejlklubben og Havneforeningen er færdige 
Og at hjemmeside bliver ,, åbnet,, så snart de har overført deres 
Gamle domænenavne til vores udbyder ,, ONE,, 
Vi er ikke (8.8.16) kommet i gang men startopgaverne er nu fordelt 
som følger; Fotos af bestyrelse Poul, Vedtægter rettes til Lene eller 
Poul, Hvad gør jeg hvis…., Ulrik. Generelle nyheder mv. er alles 
ansvar. Jørgen arbejder på et indlæg vedrørende vedligeholdelse, 
Reparationer i husene. 



 
6 Nyt fra SI 

Der er opsat en ,,enhed,, som kan modtage spildvand og 
Toiletaffald fra sejlere og Campere på havnen. 
Martin fortale om et forsøg der er i gang således at tang ikke skulle 
komme ind i havnen, det har foreløbeligt været skuffende. 

7 Eventuelt 
Der var ingen refererbare punkter under eventuelt 

8 Næste møde 08.12.2016 
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Poul Jacobsen 

Referent 

Ulrik Larsen 


